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Protokół nr III/2024 z III sesji Rady Miasta Podkowa Leśna IX kadencji, 

która odbyła się w dniu 17 czerwca 2024 r. 
w Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej przy ul. Świerkowej 1 

 
 
Sesję Rady Miasta prowadził Przewodniczący Rady Miasta Michał Gołąb. 

 
 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad 
 
O godz. 18.30 Przewodniczący RM M. Gołąb ogłosił otwarcie obrad, stwierdził kworum (obecnych  
14  radnych, nieobecna radna A. Brzozowska-Kempf - lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 
do protokołu z sesji) i przekazał informacje o ochronie danych osobowych (wyświetlono także na 
ekranie i umieszczono na sali obrad). 
W posiedzeniu udział wzięli również Burmistrz, Skarbnik i Sekretarz Miasta, obsługa prawna, 
pracownicy UM, przedstawiciele jednostek organizacyjnych oraz liczna grupa mieszkańców. 
 
II. Przedstawienie porządku obrad 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o wyświetlenie porządku obrad (zawiadomienie o zwołaniu 
sesji z programem sesji stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji) i zapytał radnych o uwagi. 
Radny J. Matłacz przypomniał, że złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały ws. 
nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Ogrodu Podkowa Leśna Państwu Katarzynie i Arturowi 
Tusińskim (pkt VI ppkt 1). Przekazał, że uzasadnieniem wniosku jest dobro miasta i samych 
zainteresowanych. Uroczystość ta powinna być godnie uczczona, a panująca w tej chwili atmosfera 
tego teraz nie gwarantuje. Procedowanie uchwały powinno zostać odroczone, aby w godny sposób 
uczcić pp. Tusińskich. 
Przewodniczący RM dodał, że z podobnym wnioskiem zgłosiły się dwa zacne podkowiańskie 
stowarzyszenia - Związek Podkowian i Towarzystwo Przyjaciół Miasta Ogrodu Podkowa Leśna. 
Wniosek radnego J. Matłacza wpisuje się w oczekiwania tych stowarzyszeń.  
Następnie Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne wniosek radnego J. Matłacza 
(głosowanie 1). 
Raport z głosowań przeprowadzonych w trakcie sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania - projekt uchwały ws. nadania 
Honorowego Obywatelstwa Miasta Ogrodu Podkowa Leśna Państwu Katarzynie i Arturowi Tusińskim 
został zdjęty z programu sesji. 
Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.   
 
Porządek obrad po zmianach: 

I. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Przedstawienie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta. 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami.  
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Ogrodu Podkowa Leśna Państwu Katarzynie i 
Arturowi Tusińskim; - punkt zdjęty z porządku obrad 
2. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok; 
3. zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna na 
2024 rok; 
4. zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów Rady Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok; 
5. zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki i Ładu Przestrzennego Rady Miasta Podkowa 
Leśna na 2024 rok; 
6. zatwierdzenia planu pracy Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Rady Miasta 
Podkowa Leśna na 2024 rok; 
7. zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji Gospodarki i Ładu 
Przestrzennego Rady Miasta Podkowa Leśna; 
8. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040;  
9. zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok; 
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10.  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Miasta Podkowa Leśna”; 
11. zmiany uchwały w sprawie udzielania stypendium za wybitne osiągnięcia edukacyjne, 
sportowe lub artystyczne dla uczniów oraz określenia warunków, zakresu i trybu jego 
przyznawania; 
12.  powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 
do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027; 
13.  zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji o kandydatach na ławników; 
14.  odwołania Skarbnika Miasta Podkowa Leśna; 
15.  powołania Skarbnika Miasta Podkowa Leśna. 
VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych.   
VIII. Sprawy różne.  
IX. Zamknięcie sesji.     

 
III. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miasta 
 
Radni nie zgłosili uwag do projektu protokołu. 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał projekt protokołu pod głosowanie imienne (głosowanie 2). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Protokół został przyjęty - protokół  
Nr II/2024 z II sesji RM przeprowadzonej 16 maja 2024 r. 
 
IV. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff przedstawiła informację o swoich działaniach pomiędzy II sesją RM 
przeprowadzoną 16 maja 2024 r. a III sesją RM. Informacja Pani Burmistrz stanowi załącznik Nr 4 do 
protokołu z sesji. 
 
V. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że jest decyzja Ministra Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego utrzymująca w mocy decyzję na budowę stawu, oddalająca wszelkie zaskarżenia i 
przedłużająca termin ważności pozwolenia do dnia 1 grudnia 2028 r. Stwierdził, że to wspaniała 
wiadomość - nareszcie podkowianie będą mogli cieszyć się pięknym parkiem. Smutne jest to, że 
czyjaś zawiść i zaciekłość spowodowały sześcioletni przestój w pracach nad rewitalizacją stawu. Teraz 
pozostają do załatwienia czynności formalne pozwalające na wejście na plac budowy. 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff dodała, że decyzja opublikowana jest na stronie internetowej Miasta w 
zakładce „Staw”.  

Przewodniczący RM przekazał ponadto, że: 

- dokonał analizy złożonych przez radnych oświadczeń majątkowych - uwag nie stwierdził; 
oświadczenia zostały przekazane do Urzędu Skarbowego, a ich część jawna zostanie w najbliższych 
dniach opublikowana w BIP Miasta; 

- trwa nabór kandydatów na ławników – zgłoszenia można składać w UM do dnia 28 czerwca do godz. 
14.00. Szczegóły w BIP Miasta; 

- w dniach 24-26 maja br. Burmistrz Miasta i Przewodniczący RM wzięli udział w uroczystych 
obchodach 80. rocznicy wyzwolenia Piedimente San Germano - gminy partnerskiej Miasta Podkowa 
Leśna.  

Do RM wpłynęły:  

- skarga mieszkańca na opieszałość w działaniach Burmistrza i stanowisko Pani Burmistrz wobec tej 
skargi – skarga będzie omawiana na jutrzejszym posiedzeniu KSWP, 

- uchwała RIO unieważniająca w części uchwałę Nr  455/LXIII/2024 z 25 kwietnia br. ws. zmiany WPF 
(korekta WPF ujęta jest w pkt VI ppkt 8 porządku obrad), 

- wniosek mieszkańca o przeznaczenie środków na wdrożenie w szkole programu RESQL – 
przekazano KKOSS i Dyrektor Szkoły, 

- pismo Pani Burmistrz ws. powoływanej zarządzeniem Burmistrza Społecznej Komisji  
Mieszkaniowej - RM może wskazać swoich dwóch przedstawicieli do tej Komisji (do omówienia w 
punkcie „Sprawy różne”). 
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VI. Podjęcie uchwał 
 

1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Miasta Ogrodu Podkowa 
Leśna Państwu Katarzynie i Arturowi Tusińskim  – punkt zdjęty z porządku obrad 

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Podkowa Leśna na 2024 rok 
 
Przewodniczący KR A. Krupa przedstawił projekt planu pracy KR. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 3). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 11/III/2024. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji Rady Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 
 
Przewodnicząca KSWP A. Bankiewicz przedstawiła projekt planu pracy KSWP. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 4). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 12/III/2024. 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Finansów Rady Miasta 
Podkowa Leśna na 2024 rok 

 
Przewodniczący KF W. Żółtkowski przedstawił projekt planu pracy KF. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 5). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 13/III/2024. 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Gospodarki i Ładu 
Przestrzennego Rady Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 

 
W imieniu nieobecnej na sesji Przewodniczącej KGŁP projekt planu pracy KGŁP przedstawiła radna 
A. Bankiewicz. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 6). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 14/III/2024. 
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 
Społecznych Rady Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 

 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara przedstawiła projekt planu pracy KKOSS. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 7). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 15/III/2024. 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania składu osobowego 

Komisji Gospodarki i Ładu Przestrzennego Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poinformował, że radna E. Barucka była nieobecna na sesji, podczas 
której powoływano składy komisji RM. Radna przed tamtą sesją zgłosiła swój akces do KGŁP, jednak 
przy podejmowaniu uchwały nieumyślnie pomięto zgłoszenie radnej. Sprawę tę należy sprostować. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 8). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 16/III/2024. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb zaproponował łączne omówienie projektów uchwał dot. zmian w WPF  
i zmian w budżecie miasta (pkt VI ppkt 1 i 2 porządku obrad) i poprosił Przewodniczącego KF  
o przedstawienie opinii Komisji. 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff poinformowała o wniesieniu autopoprawki do projektu uchwały ws. zmian 
w budżecie miasta. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecką wyjaśniła, że autopoprawka dotyczy przesunięcia kwoty 25.000 zł 
pomiędzy paragrafami na zadaniu  inwestycyjnym pn. „Budowa części ulicy Kolejowej, przebudowa 
odcinków ul. Grabowej i Sosnowej oraz remont ulicy Modrzewiowej od ul. Jana Pawła II do Akacjowej” 
(wykonawca zgłosił roboty dodatkowe - brakuje nam środków na wkład własny). Autopoprawka ta nie 
rzutuje na projekt uchwały ws. zmian w WPF. 
Przewodniczący KF W. Żółtowski przekazał, że projekt uchwały ws. zmian w WPF został 
zaopiniowany przez KF pozytywnie jednogłośnie. Na posiedzeniu długo dyskutowano nt. zmian w 
budżecie miasta. Projekt opiniowano już ze zgłoszoną autopoprawką. Zmiany w budżecie 
zaopiniowano pozytywnie 3 głosami za i 1 przeciw. 
 
Radna D. Smolny przekazała, że zgłosiła zapytanie dotyczące wysokości zadłużenia miasta  
i składowych tego zadłużenia. Wpłynęły także pytania od mieszkanki. Radna prosiła, aby odpowiedzi 
zostały udzielone na sesji podczas omawiania projektu uchwały zmieniającej budżet miasta.  
Skarbnik Miasta A. Czarnecka powiedziała, że stan zadłużenia miasta wynosi obecnie 11.496.040,01 
zł i omówiła trzy kredyty składające się na tę kwotę.  
 
Radna D. Smolny chciała odczytać przesłane wcześniej mailem pytania mieszkanki dot. planowanych 
zmian w budżecie miasta, jednak Przewodniczący RM zwrócił uwagę, że na takie pytania powinna 
zostać udzielona odpowiedź pisemna, a nie ustna podczas sesji. Szczegółowe pytania powinny mieć 
formę pisemną i odpowiedzi na nie także. Podkreślił, że sesja RM jest posiedzeniem, które wręcz nie 
musi odbywać się w obecności Burmistrza czy pracowników UM. Tym bardziej więc pytania 
adresowane do nich powinny mieć formę pisemną i być zadawane z odpowiednim wyprzedzeniem, 
aby pracownicy mieli czas na przygotowanie odpowiedzialnej, wiążącej odpowiedzi. 
Radna D. Smolny zadała sformułowane przez mieszkankę pytania, jako pytania własne. Zapytała: 
- ile wynoszą wydatki z budżetu miasta na finansowanie całości wynagrodzenia Pani Burmistrz z 
dodatkami i składkami, 
- jakie będą całkowite skutki finansowe dla budżetu miasta w przypadku wyrażenia przez Radnych 
zgody na przesunięcie budżetowe w celu zatrudnienia zastępcy Burmistrza, 
- z jakiego działu, rozdziału i paragrafu w budżecie miasta planowane jest przesunięcie środków na 
zatrudnienie zastępcy Burmistrza, 
- ile jest w tej chwili wakatów w UM, 
- ile wyniosłyby wydatki roczne ogółem z budżetu miasta w dziale administracji publicznej na 
wynagrodzenia wraz z pochodnymi, gdyby wszystkie etaty były obsadzone, 
- czy w budżecie miasta są zabezpieczone środki na planowaną przez rząd podwyżkę wynagrodzeń 
dla pracowników samorządowych. 
Radna podkreśliła, że są to pytania dotyczące procedowanego projektu uchwały. Uzyskanie 
odpowiedzi na te pytanie jest kluczowe dla podjęcia przez radnych decyzji.  
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Skarbnik Miasta A. Czarnecka udzieliła odpowiedzi na pytania radnej: podała jakie jest wynagrodzenie 
Pani Burmistrz ze składkami, wskazała określone przepisami maksymalne stawki wynagrodzenia 
zastępcy burmistrza (finansowanie z nadwyżki budżetowej), przekazała, że w UM jest 7 wakatów, 
wyjaśniła, że kosztów wynagrodzeń dla nowych pracowników nie da się prezencyjnie określić (kwestie 
terminów zatrudnienia, rodzaju stanowiska, kwalifikacji i doświadczenia zatrudnianych osób), 
potwierdziła, że środki na podwyżki wynagrodzenia zasadniczego pracowników są zabezpieczone w  
budżecie miasta. 
Przewodniczący RM dodał, że konieczność zatrudnienia w każdej gminie zastępcy burmistrza wynika 
z przepisów ustawy. 
Radna D. Smolny podziękowała Pani Skarbnik za udzielenie odpowiedzi oraz – w związku z jej 
planowanym odejściem z UM – za współpracę i profesjonalizm. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały ws. zmian w WPF  
(głosowanie 9).  
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 17/III/2024. 
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały z wprowadzoną 
autopoprawką (głosowanie 10). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała  
Nr 18/III/2024. 
 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia "Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Podkowa Leśna” 
 

Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KGŁP. 
Radna A. Bankiewicz przekazała, że KGŁP pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (6 głosów za, 1 
przeciw i 0 wstrzymujących). 
 
Na uwagę radnej D. Smolny, że po raz kolejny głosowane są poprawki do tego Regulaminu, Kierownik 
IK A. Paterek wyjaśnił, że jeden raz była głosowana uchwała ws. regulaminu i teraz głosowana jest 
jedna techniczna poprawka zasugerowana przez organ nadzoru. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 11). 
Raport z głosowania jest ujęty w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 19/III/2024. 
 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielania stypendium za wybitne 
osiągnięcia edukacyjne, sportowe lub artystyczne dla uczniów oraz określenia warunków, 
zakresu i trybu jego przyznawania 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KKOSS. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara przekazała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
jednogłośnie 6 głosami za. 
Pytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 12). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 20/III/2024. 
 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 
w wyborach uzupełniających do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KKOSS. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara przekazała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
jednogłośnie 6 głosami za. 
 
Przewodniczący RM poprosił o zgłaszanie się kandydatów na członków Zespołu.  
Na członków Zespołu zgłosili się radni: A. Olejniczak-Siara, A. Bankiewicz i E. Wolska.  
Przewodniczącą Zespołu została radna A. Olejniczak-Siara. 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 13). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 21/III/2024. 
 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Stołecznego Policji informacji  
o kandydatach na ławników 

 
Przewodniczący RM M. Gołąb poprosił o przedstawienie opinii KKOSS. 
Przewodnicząca KKOSS A. Olejniczak-Siara przekazała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
jednogłośnie 6 głosami za. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 14). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 22/III/2024. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Miasta Podkowa Leśna 
 
Przewodniczący RM M. Gołąb podziękował Pani Skarbnik za lata pracy na rzecz Miasta, za 
niezwodną obecność i za kompetencje. Do podziękowań przyłączyła się Burmistrz Miasta M. Eckhoff. 
Skarbnik Miasta A. Czarnecka podziękowała za merytoryczną i życzliwą współpracę. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 15). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 23/III/2024. 
 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Miasta Podkowa Leśna 
 
Burmistrz Miasta M. Eckhoff wniosła o powołanie na Skarbnika Miasta p. Beaty Bały – wieloletniego 
pracownika UM, która do pory pełniła funkcje Zastępcy Skarbnika. Pani Burmistrz podkreśliła, że  
p. Bała doskonale sprawdziła się podczas kilkumiesięcznej nieobecności Pani Skarbnik. 
Zastępca Skarbnika B. Bała podziękowała Pani Burmistrz za zaufanie oraz p. A. Czerneckiej ze naukę 
i współpracę. 
 
Przewodniczący RM poddał projekt uchwały pod głosowanie imienne (głosowanie 16). 
Raport z głosowania ujęty jest w załączniku Nr 2 do protokołu z sesji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Przewodniczący RM podał informację o wynikach głosowania. Uchwała została podjęta – uchwała 
Nr 24/III/2024. 
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VII. Złożone pisemnie interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiadając na interpelację radnej A. Bankiewicz ws. przeprowadzenia ankiety wśród mieszkańców 
mającej na celu zdiagnozowanie obecnych potrzeb i oczekiwań względem kierunku rozwoju i 
funkcjonowania miasta, Burmistrz Miasta M. Eckhoff przyznała, że UM zamierza przeprowadzić takie 
badania. Pełna odpowiedź została udzielona radnej w formie pisemnej.  

Odnośnie zapytania nt. zadłużenia miasta radna D. Smolny potwierdziła, że odpowiedź już otrzymała. 

Przewodniczący RM przypomniał, że Pani Burmistrz przekazano zapytanie radnej A. Baranowskiej 
ws. przedstawienia na sesji informacji o aktualnym stanie formalno-prawnym inwestycji dotyczącej 
Stawu w Parku Miejskim. Radna A. Baranowska powiedziała, że już poniekąd została dziś udzielona 
na sesji informacja w tej sprawie, a decyzja Ministra jest opublikowana na stronie internetowej Miasta. 
Na pytanej radnej, czy znany jest już wykonawca, który będzie przeprowadzał tę inwestycję, Pani 
Burmistrz wyjaśniła, że Wykonawca nie zmienił się, zawarta z nim umowa jest obowiązująca. 
 

VIII. Sprawy różne 
 
Do  członkostwa w Społecznej Komisji Mieszkaniowej zgłosili się radni W. Sancewicz i J. Matłacz. 
Innych propozycji ani sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący RM poruszył kwestie współpracy radnych z UM. Przekazał, że jest prośba o 
anonsowanie się radnych przez Biuro RM w przypadku potrzeby umówienia spotkania z danym 
urzędnikiem. Przyspieszy to obsługę i ułatwi współpracę. Jeśli natomiast chodzi o pytania/wnioski 
radnych do Pani Burmistrz i UM, to zasadne jest kierowanie zapytań w formie pisemnej (nie ustnej na 
sesji) i udzielanie odpowiedzi także w formie pisemnej. Burmistrz ani pracownicy UM nie muszą być 
obecni na sesji RM – jest to ich dobra wola. Ponadto ustnie zadawane pytania niekoniecznie 
wszczynają sprawę, a zgłoszenia wysłane drogą mailową zostawiają ślad i są przekazywane do 
kompetentnej osoby. 
 
Radni poruszyli tematy dotyczące: 
- zalewania odpływów w ulicach oraz kwestii zgłaszania problemu zalewania ulic i podtapiania posesji 
(radna D. Smolny), 
- ustawiania na ulicach tablic typu „Nie wKURZaj” (radna D. Smolny), 
- problemu kierowców przejeżdżających przy szkole na czerwonym świetle (radna D. Smolny), 
- możliwości budowy aktywnych przejść dla pieszych na najbardziej ruchliwych ulicach w mieście 
(radna D. Smolny), 
- apelu do mieszkańców dot. rozważnego podlewania ogrodów i oszczędzania wody (radna  
D. Smolny), 
- terminu zakończenia inwestycji drogowej w ciągu ulic Zachodnia – Słowicza i uporządkowania tego 
terenu (radny A. Krupa), 
-  dostosowania wyglądu stacji WKD Podkowa Leśna Wschodnia do pozostałych stacji WKD (radna  
E. Wolska), 
- wyprowadzenia z ulic Helenowskiej i Miejskiej ruchu autobusów relacji Żółwin-Brwinów (radna  
A. Baranowska), 
- kwestii bezpieczeństwa na ul. Akacjowej – wskazane są częstsze patrole policji (radna  
A. Baranowska), 
- możliwości podwyższenia kwoty refundacji zabiegów rehabilitacyjnych dla mieszkańców (radna  
A. Baranowska), 
- postępu prac projektowych ronda/zatoczki przy Turczynku (radny W. Sancewicz), 
- uciążliwego parkowania w centrum miasta i możliwości prowadzenia częstszych kontroli w tym 
zakresie – kierowcy notorycznie łamią przepisy (radna K. Majewska-Lutyk), 
- potrzeby informowania mieszkańców, że wystawianie worków z odpadami co tydzień jest 
możliwością, a nie nakazem – nie powinno się wystawiać worków niepełnych, dzięki temu będzie 
zużywane mniej plastiku (radna E. Barucka), 
- problemu notorycznego zastawiania mieszkańcom wjazdu na posesję przez parkujące samochody 
pomimo zakazu parkowania (radna A. Baranowska). 
Do poruszonych tematów ustosunkowali się Burmistrz Miasta M. Eckhoff, Przewodniczący RM  
M. Gołąb, Kierownik Ref. IK A. Paterek i radny W. Żółtowski. 
 
Mieszkańcy poruszyli kwestie: 
- złożonego w dniu dzisiejszym Radzie Miasta protestu przeciwko nadaniu Honorowego Obywatelstwa 
Miasta pp. K. i A. Tusińskim podpisanego przez 188 mieszkańców, 
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- zmiany ustawienia stołów na sali, na której prowadzone są obrady RM - tak, by sprzyjało dobrej 
atmosferze pracy, 
- złożonego przez Stowarzyszenie Dendropolis stanowiska popierającego ww. protest mieszkańców, z 
wnioskiem o odstąpienie od rozpatrywanie projektu uchwały ws. nadania Honorowego Obywatelstwa 
pp. Tusińskim. 
Prezes Stowarzyszenia Dendropolis M. Stępka chciała odczytać ww. stanowisko, ale Przewodniczący 
RM nie wyraził na to zgody i odebrał jej głos. Głos chciała zabrać radna E. Barucka, ale p. M. Stępka 
jej przerywała i pomimo odbieranego głosu próbowała kontynuować swoją wypowiedź. 
Radna D. Smolny stwierdziła, że po raz kolejny na sesji mamy do czynienia z sytuacją, że mieszkańcy 
nie mają możliwości wypowiedzenia się. RM powinna pochylić się nad tym, w jaki sposób głos będzie 
mieszkańcom udzielany.  
Radny W. Żółtowski przypomniał p. M. Stępce, że brała udział w posiedzeniach Komisji ds. Statutu 
Miasta, podczas których zapisy projektowanego Statutu były omawiane, po czym o godz. 20.21 
opuścił salę obrad. 
Radna D. Smolny zaproponowała, aby poddać pod głosowanie, czy RM zgodzi się na wysłuchanie p. 
M. Stępki.  
Mec. Sz. Pawlak podkreślił, że to nie jest kwestia, która może być przedmiotem głosowania, bo jest to 
jednoosobowe uprawnienie Przewodniczego RM. 
Salę obrad zaczęli opuszczać inni radni. 
 
IX.  Zamknięcie sesji 
 
O godz. 20.22 Przewodniczący RM M. Gołąb zamknął III sesję Rady Miasta Podkowa Leśna IX 
kadencji. 
 
 
 
Sesja była transmitowana on-line. Transmisje sesji udostępniane są na kanale YouTube  
pn. „Miasto Podkowa Leśna” - adres:  
https://www.youtube.com/channel/UCvAVZWcNfr_Ya1teWYYHTaw - link udostępniony jest na stronie 
internetowej miasta oraz w BIP Miasta. 
Nagranie audio-video zamieszczone jest na stronie na podkowalesna.esesja.pl, w BIP Miasta oraz 
poprzez odnośnik na stronie internetowej miasta. 
Wyniki głosowań imiennych były wyświetlane na ekranie w sali obrad. 
Podjęte uchwały wraz z imiennymi wykazami głosowań znajdują się w biurze Rady Miasta  
i są zamieszczone w BIP Miasta oraz na stronie podkowalesna.esesja.pl.  
Na sali obrad umieszczono informację o ochronie danych osobowych. Klauzulę wyświetlono także na 
ekranie i odczytano na początku sesji. 
 
 
 
 
          Protokołowała:       Obradom przewodniczył:  
            Beata Krupa              Michał Gołąb  
         /-/             /-/ 
    Gł. Specjalista w Ref. OSO            Przewodniczący  
Urzędu Miasta Podkowa Leśna              Rady Miasta Podkowa Leśna 
 
 
Wyjaśnienie skrótów: 

RM – Rada Miasta Podkowa Leśna 
UM – Urząd Miasta Podkowa Leśna 
KR – Komisja Rewizyjna  
KSWP – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
KF – Komisja Finansów 
KGŁP – Komisja Gospodarki i Ładu Przestrzennego 
KKOSS – Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych 
BIP – Biuletyn Informacji Publicznej  
Ref. OSO – Referat Organizacyjny i Spraw Obywatelskich Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
Ref. IK – Referat Infrastruktury Komunalnej Urzędu Miasta Podkowa Leśna 
WPF – Wieloletnia Prognoza Finansowa 
WKD – Warszawska Kolej Dojazdowa 
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Załączniki: 

1. Lista obecności radnych  
2. Zawiadomienie o zwołaniu sesji z porządkiem obrad 
3. Raport z głosowań 
4. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy sesjami 

 
 
 
 
 


